
Zápis ze zasedání 3. října 2023
Studentský parlament Gymnázia Brno, Vídeňská, příspěvková organizace

- pozn. hlasování ve formátu pro/proti/zdržel se
- Bylo přítomno 18 hlasujících subjektů

Zahájení
- V úterý 3.října 2023 proběhlo 6. hodinu v učebně 103 první zasedání s novým

předsednictvem
- Schůze byla zahájena v 12:40

Volba do Krajského středoškolského směnu
- Krajský středoškolský sněm je studentská organizace, která propojuje

samosprávy středních škol jihomoravského kraje. Každá škola na něm má
dva delegáty, které jsme na zasedání volili.

- Jakub Lang 17/0/1
- Matěj Sochor 17/0/1

Volba do ČSÚ a PDM ČR
- Česká středoškolská unie a Parlament dětí a mládeže jsou další studentské

organizace, které spojují středoškolské samosprávy.
- Matyáš Opletal 17/0/1

Zapsání parlamentu jako spolek + hlasování
- Studentský parlament na našem gymnáziu neměl dosud žádný právní rámec,

nemohl dělat sbírky ani pobírat dotace. To chceme zkusit změnit a zapsat SP
GVID oficiálně jako spolek.

- 18/0/0

Erasmus pro studentský parlament (informace od p. učitelky Drimlové)
- Paní učitelka Drimlová nás informovala o možnosti účasti studentského

parlamentu v rámci projektu Erasmus. Škola samotná nyní bude podávat
žádost o Erasmus a SP GVIG si odhlasoval sepsání rámcového dokumentu,
který se k žádosti přidá.

- 17/0/1



Halloweenský den
- 31.10. bude vyhlášen na škole Halloweenský den. Studenti mohou přijít v

kostýmech a ti, kteří přijdou v kostýmech, budou mít imunitu na zkoušení ve
všech předmětech. Zároveň bude na instagramu soutěž o nejlepší kostýmy a
výherci získají hodnotné ceny. O prostředky na ceny bude parlament žádat
Spolek rodičů.

- 12/3/3

Podcast
- Studentský parlament bude nově natáčet rozhovory s učiteli, zaměstnanci

školy, absolventy nebo dokonce se zajímavými studenty. Prostory natáčení
budou na Fakultě sociálních studií. Parlament již vytvořil organizační tým
který se bude natáčení věnovat a brzy se začne pracovat na prvním díle. Tyto
rozhovory poté budou nahrány na Youtube, Spotify a krátké úryvky na
Instagram Reels.

- 17/0/1
- Název:
- Hlasovalo se také o názvu, který podcast ponese.
- GVIDcast: 9/6/3
- podGVIDcast 13/4/1 - návrh prošel

Sportovní turnaj
- Od mnoha studentů byla vyslyšena poptávka na sportovní turnaj. V jakém

sportu se rozhodne v anketě na instagramu, která proběhne v následujících
týdnech. Poté bude vytvořen organizační tým, který bude organizovat jak
školní kolo, tak ale i finále, které proběhne proti jinému gymnáziu, s kterým
navázáme kontakt. Finále proběhne na velké zatím nespecifikované hale,
která se pronajme. Na finále bude pozvána celá škola, aby mohla svému
týmu fandit.

- 16/0/2

Ukončení
- Schůze parlamentu byla ukončena v 13:30.

V Brně dne 3. 10. 2023
Zapsal: Ondřej Sýkora, 5.F
Upravil: Michal Růžička, 5.F




